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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie remontu stołówki w SP nr 64. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Z informacji pozyskanych od dyrektora Szkoły Podstawowej nr 64 wynika,  

że w placówce konieczne jest przeprowadzenie remontu stołówki szkolnej.  

Ze względu na dużą liczbę uczniów niezbędne jest wydzielenie części stołówki  

i zorganizowanie dodatkowej świetlicy służącej uczniom. Obecnie funkcjonująca nie 

jest w chwili obecnej wystarczająca.  

 W związku z powyższym wnioskuję o zabezpieczenie środków finansowych  

na w/w cel w budżecie placówki jeszcze w roku bieżącym, tak, aby świetlica mogła 

zacząć funkcjonować od nowego roku szkolnego. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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